
BBR-møde d. 5. november 2024 
 
Til stede: Phillip & Christine  
Suppleanter: Bjarne & Søren 
 
D. 13. og 14. november starter retssagen om manglende vedligehold mod Frederiksberg 
Boligfond. Retten skal ud og kigge på bygningerne, ligesom huslejenævnet gjorde. Da vi i 
huslejenævnet i sin tid fik medhold i 11 ud af 14 punkter, og fonden ikke har haft penge til at 
gøre noget videre ved bygningerne, forventer vi at vi får medhold i de fleste punkter igen – men 
det er jo aldrig garanteret.  
 
I forhold til internet, har Phillip taget fat på Erika, som er én af lejerepræsentanterne i 
Frederiksberg Boligfond og formand for fællesforeningen. Dette for at se om vi igennem 
fællesforeningen kan få forhandlet en bedre pris hjem. Desværre har Erika ikke svaret på 
Phillips henvendelser.  


